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I nterpelacje miedzysesyjne

Na pro5bq mieszkafic6w proszq o uwzglqdnienie w planie remont6w na

2OL9r., wymiany chodnika na ulicy Robotniczej, bqdqcego w fatalnym
stanie, nie naprawianej gruntownie od kilkudziesiqciu lat.

Ponownie proszq o umieszczenie w planach utwardzenia kr6tkiego
odcinka gruntowej ulicy Skrajnej od Mielqciriskiej do ulicy Cienistej.

3. Na wniosek mieszkaric6w osiedla przy ulicy Wilgi i tubinowej
w Michelinie , prosze o zabezpieczenie Srodk6w w bud2ecie na 2019r. ,

na budowq kr6tkiego odcinka ulicy Cienistej od tubinowej do ulicy
Brzezinowej w celu skomunikowania tego osiedla z miastem.
Nadmieniam , 2e w bie2qcym roku zostaf wykonany projekt budowy tej
drogi.

( c.,) Zgodnie z wczeSniejszymi deklaracjami pana prezydenta wnioskuje* o zabezpieczenie Srodk6w w budiecie na 2OI9r., na urzqdzenie
z prawdziwego zdarzenia placu zabaw w rejonie ulicy bartnickiej
w Michelinie.

s. Prosze o informacjq czy z funduszy MPK Sp. o.o. byty i sq optacane studia
mened2erskie typu MBA dla kadry kierowniczej tej sp6lki. Jakie naktady
finansowe poniosfa z tego tytulu sp6lka w latach 2015-2018.

5. Prosze informacjq na jakim etapie postqpowania wyjaSniajqcego jest
sprawa elewacji zewnqtrznej hali OS|R we Wloctawku. Obiekt jest
ogrodzony od lipca bie2qcego roku. Kiedy obiekt bedzie w pelni
dopuszczony do uiytkowania ?


